

Аннотация

Данный дипломный проект состоит из введения, трех разделов, заключения и библиографии. Содержание работы изложено на 60 страницах, иллюстрировано 25 рисунками.

Целью дипломного проекта является разработка программы для автоматизированного учёта ремонта оборудования на предприятии «ВИЗ-Сталь».

В дипломном проекте рассмотрены следующие вопросы: обоснование выбора темы дипломного проекта, выбор средств разработки, практическая реализация, безопасность жизнедеятельности.

Итогом выполнения дипломного проекта стала работоспособная программа, позволяющая вести учёт оборудования, регистрировать неисправности, контролировать выполнение ремонтных заявок, учитывать запасные части и формировать необходимую отчётность.

The summary

This diploma project consists of an introduction, three chapters, a conclusion and an bibliographies. The content of the work is presented on 60 pages and illustrated with 25 figures.

The aim of the diploma project is to develop a program for automated accounting of equipment repair at "VIZ-Stal" enterprise.

The following issues were considered in the diploma project: justification for the choice of the diploma project topic, selection of development tools, practical implementation, and occupational safety.

As a result of the diploma project, a fully functional program was developed that allows keeping records of equipment, registering faults, monitoring the implementation of repair requests, accounting for spare parts and generatin